
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC       
Občinski svet 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2 
1356 Dobrova   
 
 
Štev.:  032-01- 1385/2005       
Datum: 20.06. 2005     
 
 

Z A P I S N I K 
18. redne seje občinskega sveta občine Dobrova- Polhov Gradec, ki je bila dne   
9. 06. 2005 ob 19.00 uri v prostorih gasilskega doma na Dobrovi.   

Prisotni: Bradeško Franc, Dolinar Andreja, Dolinar Janko, Kirinčič Harison, Oblak 
Leopold, Oven Jože, Plestenjak Marjan, Pograjc Marjan, Potočnik Anton, Rotar 
Mateja, Skopec Olga, Setnikar Franc, Širca Damjan, Velkovrh Milan.   

Opravičeno odsotni: Dr. Janko Dolinar, Viktor Prosen.   

Vabljeni: Predsednica nadzornega odbora Veronika Krašovec, odgovorni 
računovodja občine Dušan Jelenčič, predstavnika podjetja Locus in Ciudad, kot 
poročevalca k 2. in 3. točki dnevnega reda.    

Župan je ugotovil, da je sklepčnost zagotovljena.  

Povedal je, da je KS Dobrova podala predlog za razširitev dnevnega reda v zvezi s 
pobudo za ustanovitev nove občine Dobrova. Župan je ocenil, da je glede na še 
druge poslane pobude za ustanovitev novih občin KS Polhov Gradec in Šentjošt,  
potrebna samostojna točka dnevnega reda in je svetnikom predlagal, da se 
samostojna točka obravnava pod trinajsto točko, točka Razno pa se prekvalificira v 
14. točko, ter predlagal svetnikom v sprejem naslednji dnevni red:  

1. Potrditev zapisnika 17. redne seje   
2. Predstavitev izhodišč za pripravo strategije prostorskega razvoja in   
           prostorskega reda občine in potrditev Programa priprave strategije   
           prostorskega razvoja občine  (poročevalec- predstavnik podjetja LOCUS) 
3. Predstavitev in potrditev idejnega projekta kolesarske povezave Gabrje-  
           Polhov Gradec (poročevalec – predstavnik podjetja CIUDAD)     
4. Vprašanja in pobude svetnikov  
5. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
6. Pobuda za odprtje dodatnega oddelka vrtca v Šentjoštu 
7. Predlog rebalansa proračuna za leto 2005 
8. Predlog za podelitev občinskih priznanj za leto 2005  
9. Predlog za imenovanje novega člana Odbora za kmetijstvo in gozdarstvo 
10. Pooblastilo županu za glasovanje na seji Sveta ustanoviteljev javnih podjetij   
           povezanih v Holding Ljubljana d.o.o.- Sprejem letnih poročil  javnih podjetij,    
           povezanih v Javni Holding Ljubljana 
11. Sklep o ukinitvi javnega dobra parc.št. 1051/2, k.o. Podsmreka  
12. Sklep o  odprodaji kmetijskega zemljišča, na parc.št. 421 in 422 k.o.  
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           Podsmreka bivšim lastnikom agrarne skupnosti   
13. Pobuda KS Dobrova za ustanovitev nove občine Dobrova 
14. Razno     
 
Dnevni red je bil z 8 glasovi ZA in 5 glasovi proti sprejet.  
 
Svetnik Milan Velkovrh je vpogledal v dokumente- pobudo KS Šentjošt in Polhov 
Gradec. Ugotovil je, da je žig KS Šentjošt neuraden. Župan je povedal, da je KS 
Šentjošt še vedno ožji del lokalne skupnosti, s predpisano uporabo simbolov ter žiga. 
Opozoril je, da mora KS Šentjošt do eventualnih statutarnih sprememb uporabljati 
uraden žig.    
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 17. redne seje   
Olga Skopec je opozorila na napako na osmi strani zapisnika, pri navedbi, da je bil 
Franc Kovač podpisnik sklepa občinskega sveta 120/2/5i, pravilno se bi moralo 
glasiti:  »je bil tudi med pobudniki sklepa…« Zapisnik s popravkom je bil soglasno 
sprejet.  
 
Ad 2) Predstavitev izhodišč za pripravo strategije prostorskega razvoja in  
          prostorskega reda občine in potrditev Programa priprave strategije  
          prostorskega razvoja občine   
 
Župan je pozdravil gospoda Leona Kobetiča, predstavnika podjetja Locus ter na 
kratko predstavil namen obravnavane teme. Nato je predal besedo poročevalcu.    
Občinski svet je na svoji 15. redni seji sprejel odločitev, da se pričnejo aktivnosti za 
sprejem strategije prostorskega razvoja občine in prostorskega reda občine, svetniki 
so bili seznanjeni tudi  delom odbora za prostorsko planiranje in projektne skupine.  
Gospod Leon Kobetič je svetnike seznanil s spremembo zakonodaje na področju 
urejanja prostora, katere temeljni cilj je usmerjanje poselitve, o pristojnostih lokalnih 
skupnosti s prostorskimi ukrepi. Predstavil je star sistem planskih in izvedbenih aktov 
ter prostorskih ureditvenih pogojev ter prehod na nov sistem s sprejemom strateških 
aktov. Razlika naj bi bila v boljši funkcionalnosti in organiziranosti. Svetnike je 
seznanil, da veljavni akti veljajo do 20.07. 2007, tako da je nujno potrebno do 
omenjenega datuma sprejeti Strategijo prostorskega razvoja občine in Prostorski red 
občine. Nadalje je predstavil še postopek priprave in sprejema novih aktov.  
Župan je prisotne seznanil tudi z dodatno pobudo svetnika Harisona Kirinčiča, katera 
je bila posredovana pripravljavcu gradiv, ki je dejal, da je vesel vsakršnih 
konstruktivnih pripomb.  
V razpravi so sodelovali svetniki Damjan Širca, Leopold Oblak, Anton Potočnik, 
Janko Dolinar, ki so pripravljavcu zastavljali vsebinska in proceduralna vprašanja  v 
zvezi s postopkom sprejemanja dokumentov. Po končani razpravi je župan dal na 
glasovanje naslednji  
 
Sklep 158/1/18 
»Občinski svet potrjuje Izhodišča za pripravo prostorskega razvoja in prostorskega 
reda občine Dobrova- Polhov Gradec ter Program priprave strategije prostorskega 
razvoja občine Dobrova- Polhov Gradec. «  
 
ZA: 14 glasov       PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Ad 3) Predstavitev in potrditev idejnega projekta kolesarske povezave Gabrje-  
          Polhov Gradec  
Občina je v okviru Odbora za gospodarstvo in turizem opredelila izgradnjo kolesarske 
mreže v svojem razvojnem programu, pristopila je k skupnemu projektu Ljubljanske 
urbane regije o idejni zasnovi kolesarskih poti in jih opredelila tudi v Razvojnem 
programu podeželja.   
Župan je pozdravil predstavnika podjetja CIUDAD, gospoda Vida Ratajc, ki je bil 
poročevalec k predlagani točki dnevnega reda in ga povabil k besedi.   Gospod 
Ratajc je prisotnim svetnikom predstavil  variantne rešitve kolesarske povezave, 
katere so svetniki prejeli tudi v gradivu. Predstavil je varianto, za katero je bilo 
ocenjeno, da je najprimernejša; umaknila je kolesarsko stezo iz nevarne cestne 
povezave, prav tako pa se soočila s problemi postavitve kolesarske steze tik ob reki 
zaradi poplavljanja. Izvedba predloga ob Gradaščici, ki vsebuje postavitev sedmih 
mostov, sanacijo obstoječih treh mostov ter utrjevanje brega s skalometi in vmesno 
zemljino, ki jo preraste mah, je najprimernejša. Izvedba variantne rešitve je ocenjena 
na cca 256.000.000,00 Sit. V razpravi so sodelovali svetniki Leopold Oblak, Damjan 
Širca, Marjan Plestenjak, Janko Dolinar, Franc Setnikar, Jože Oven, Milan Velkovrh 
in Marjan Pograjc.  
Svetnik Leopold Oblak je bil mnenja, da je potrebno vključiti tudi Ljubljano, saj občina 
Dobrova- Polhov Gradec toliko sredstev nima, Damjan Širca je vprašal, ali je pogoj, 
da je občina lastnik vseh zemljišč, ali so kmetje nezadovoljni, koliko metrov je 
potrebno odkupiti in od koliko ljudi? G. Ratajc mu je povedal, da gre za pribl. 120 
lastnikov, 14.730 m2, 1.200 Sit za kvadratni meter. Marjan Plestenjak je povedal, da 
ga veseli, da bodo kolesarji odmaknjeni od ceste, ter da so s projektom seznanjeni 
tudi na državni ravni in se z njim načeloma strinjajo.  Janko Dolinar kot predsednik 
Odbora za gospodarstvo in turizem je apeliral na prisotne, da se sklep potrdi, s tem je 
projekt prišel do pol poti, potrebno se je še pogovoriti z lastniki in jih pravočasno 
informirati o nameri. Franc Setnikar je bil mnenja, da je na izvedbo projekta potrebno 
gledati s pozitivne smeri ter ubrati tudi pravi pristop do ljudi, Jože Oven je bil mnenja, 
da je prvi korak urediti lastniške zadeve, drugače je ves denar, namenjen za projekte, 
vržen stran. Milan Velkovrh se je vprašal o smislenosti kolesarske steze- za koga se 
investira- Ljubljano ali za naše občane? Marjan Pograjc je dejal, da podpira projekt in 
je mnenja, da bi dodaten denar lahko dobili tudi preko Ljubljanske urbane regije.  
 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 159/2/18 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec potrjuje idejno zasnovo kolesarske 
povezave Gabrje - Polhov Gradec.«  
 
ZA: 11 glasov       PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 4) Vprašanja in pobude svetnikov  
Svetnik Damjan Širca je podal pismeno pobudo za sprejem sklepa v zvezi z 
denacionalizacijo Kulturnega doma Jakoba Trobca, katerega je župan svetnikom tudi 
prebral. V razpravi so sodelovali svetniki Milan Velkovrh, Olga Skopec, Marjan 
Plestenjak, Damjan Širca in Janko Dolinar, ki so ocenili, da predlog navaja dejstva in 
ga opredelili za korektnega. Svetniki so se strinjali, da se o predlogu sklepa glasuje, 
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kar so potrdili z devetimi glasovi ZA in petimi glasovi proti. Župan je dal na glasovanje 
predlog sklepa;  
 
Sklep 160/3/18 
»Občinski svet sprejme sklep, da nasprotuje vračilu Kulturnega doma Jakoba Trobca 
in pripadajočih zemljišč (parkirišče) Cerkvi v naravi, ker je Dom v osrednji funkciji 
javnega infrastrukturnega objekta v Polhovem Gradcu. Za dosego omenjenega cilja 
naj občina in župan uporabi vsa možna pravna sredstva.«  
 
ZA: 8 glasov       PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.  
 
Mateja Rotar je zastavila naslednja vprašanja: kdo je v letu 2004 dobil in kdo še 
prejema socialno podporo v občini in kdo je v letu 2004 in 2005 dobil nepovratna 
sredstva oziroma subvencije v občini?  
Anton Potočnik je zastavil vprašanje v zvezi z nepreglednostjo v križišču proti 
Stranski vasi, Mojca Sečnik mu je povedala, da je s problemom že seznanjena 
pristojna oseba, Direkcija RS za ceste in bo z odgovorom g. Potočnika seznanila.  
Milan Velkovrh je povprašal, kaj dela nova inšpekcijska služba? Mojca Sečnik mu je 
na kratko predstavila glavne probleme, s katerimi se inšpektorica sooča na terenu. 
Povedala je, da bo na občinskemu svetu predstavljeno letno poročilo o delu 
inšpekcijske službe.  
Antona Potočnika je zanimalo, kaj se dogaja z deponijo na Hruševem, ki je v bližini 
vodnih virov. Župan mu je predstavil dosedanje ukrepe, ki jih je občina zavzela za 
rešitev stanja. Marjan Pograjc je zastavil vprašanje v zvezi z obnovo avtobusnih 
postaj, plakatnimi mesti, uspešnost MIS. Dolinar Andreja je podala pobudo za 
postavitev košev na postajališčih. Plestenjak Marjan je podal pobudo za obnovo 
regionalne ceste skozi Ljubljanico, Širca je vprašal, kako se izvaja nadzor pitne vode 
ter je apeliral na župana za ureditev oskrbe s pitno vodo. Glede na to temo se je 
razvila razprava med svetniki Jankom Dolinarjem, Jožetom Ovnom, Damjanom Širca, 
Francom Setnikar, Harisonom Kirinčič. Beseda je tekla o novih zaostrenih pogojih, ki 
jih morajo izpolnjevati upravljalci vodovodov, o sistemu dobre higienske prakse, 
načinu pregledovanja ustreznosti pitne vode in ostali problematiki. Vsi so bili mnenja, 
da predstavlja oskrba s pitno vodo enega pomembnejših vprašanj v občini. 
Svetnikom pa se v vednost pošlje predpisana zakonodaja, ki ureja to področje .  
   
Ad 5) Poročila delovnih teles občinskega sveta 
Poročilo je podal Franc Setnikar, predsednik Odbora za komunalo, Oblak Leopold je 
poročal o pogajanjih z MOL v zvezi z nedokončano delitveno bilanco, Dolinar Janko 
je poročal o izvedenih delih na projektu kolesarske steze, Harison Kirinčič je seznanil 
svet o delu Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Mateja Tavčar iz 
uprave je na pobudo svetnika Milana Velkovrha poročala o izvedenih aktivnostih iz 
naslova vračila vlaganj v izgradnjo telekomunikacijskega omrežja, ki so potekala v 
skladu z zakonom.  
 
Ad 6) Pobuda za odprtje dodatnega oddelka vrtca v Šentjoštu 
 
Odbor za šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje je na svoji seji obravnaval 
pobudo staršev in zaposlenih v enoti vrtca pri OŠ Šentjošt za odprtje dodatnega 
oddelka in pisno mnenje OŠ Polhov Gradec  o možnostih in pogojih za ustrezno 
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odločitev. Odbor je podprl predlagano organizacijo vrtca, s katero bi pridobili en 
oddelek jasli in spremenili obstoječi kombiniran oddelek v oddelek starejših otrok.  
V razpravi so sodelovali župan in svetniki Leopold Oblak, Janko Dolinar, Milan 
Velkovrh, Franc Setnikar, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Franc Bradeško. Svoj 
pogled na zadevo je predstavila tudi ravnateljica OŠ Polhov Gradec, gospa Francka 
Hribernik.   
Župan je bil mnenja, da je potrebno pogledati tudi z finančnega vidika, kakšen 
dodaten strošek predstavlja ta uvedba za občino. Svetnik Oblak Leopold je bil 
mnenja, da ima Šentjošt največji prirast v občini, ter obrazložil vse druge razloge, ki 
po njegovem mnenju govorijo v korist tovrstni pobudi. Po razpravi so bili svetniki 
večinoma mnenja, da je potrebno tovrstno varstvo zagotoviti in na podlagi tega je 
župan dal na glasovanje naslednji  
  
Sklep 161/4/18 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec potrjuje predlagano reorganizacijo 
vrtca pri podružnični osnovni šoli v Šentjoštu, s katero se pridobi en oddelek jasli in 
spremenili obstoječi kombiniran oddelek v oddelek otrok drugega starostnega 
obdobja. Navedena sprememba prične učinkovati s 1. septembrom 2005.«   
 
ZA: 13 glasov       PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 7) Predlog rebalansa proračuna za leto 2005 
 
Odgovorni računovodja, gospod Dušan Jelenčič, je svetnikom prikazal glavne 
značilnosti in merila, ki so bila upoštevana pri rebalansu proračuna, ki je bil 
pripravljen na osnovi realizacije proračuna do 30.4.2005 in pričakovanih gibanj 
prihodkov in odhodkov po posameznih namenih v prihodnjih mesecih ter na podlagi  
izhodišč za pripravo proračunov lokalnih skupnosti za leto 2004 in 2005 ter drugih 
ocenjenih sprememb.  
Svetniki so podrobno obrazložitev rebalansa proračuna prejeli z gradivom za sejo. Na 
kratko je o opravljenih investicijah spregovoril tudi župan ki je svetnikom v številkah 
predstavil razrez proračunov po krajevnih skupnostih od leta 2003 dalje, s katerim 
ugotavlja, da so investicijska sredstva enakomerno porazdeljena. Pozdravil pa je tudi  
predsednico nadzornega odbora občine, Veroniko Krašovec, ki je povedala, da je 
predlog rebalansa proračuna prejela v pregled, vendar dokončne ocene nadzorni 
odbor še ni podal, seja NO je predvidena 21. junija.  
V razpravi so sodelovali svetniki Anton Potočnik, Janko Dolinar, Mateja Rotar, Franc 
Setnikar, Damjan Širca, Marjan Pograjc in Milan Velkovrh.   
Po zaključeni razpravi je župan na glasovanje naslednji 
 
Sklep 162/5/18 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2005 v 
predlagani vsebini.«  
 
ZA: 12 glasov       PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.  
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Ad 8) Predlog za podelitev občinskih priznanj za leto 2005  
 
Na podlagi 14. člena Odloka o priznanjih občine Dobrova- Polhov Gradec predloge 
za podelitev priznanj poda komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
Odločitev o podelitvi priznanj sprejme občinski svet s sklepom.  
Po zaključku javnega razpisa ter obravnavi na svoji seji dne 30.05. 2005, je komisija 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlagala občinskemu svetu, da se za 
leto 2005 priznanja občine podelijo, kot je bilo predlagano. Župan je svetnikom 
prebral predlog podelitve občinskih priznanj. Svetnik Bradeško Franc je dejal, da se 
podeljuje priznanja na poseben način, predpisan z odlokom in naj velja za vse enak 
red. Po zaključeni kratki razpravi je župan dal na glasovanje naslednji   
 
Sklep 163/6/18 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec potrjuje priznanja občine za leto 
2005:  
Priznanje občine:  
-  Peklaj Andrej (PGD Hruševo) 
-  Selan Jože (PGD Dobrova)  
-  Maček Franc (PGD Dobrova)  
-  Mikuž Jože (PGD in VS Podsmreka)  
-  Moški pevski zbor Dobrova 
  Bronasti grb: 
  - Cankar Franc (PGD Dobrova)  
  - Kušar Janez (PGD in VS Podsmreka)  
  Srebrni grb: 
- Tomšič Marko, zdravnik ZP Polhov Gradec.«  
 
ZA: 13 glasov       PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 9) Predlog za imenovanje novega člana Odbora za kmetijstvo in gozdarstvo 
 
Župan  je svetnikom prebral predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, ki je v skladu s Statutom obravnavala predlog za imenovanje novega 
člana v omenjenem odboru, ki je zaradi odstopa iz mesta svetnika občinskega sveta, 
ostalo nezasedeno. Predlog za članico je podal Odbor za kmetijstvo in gozdarstvo, ki 
meni, da je predlagana kandidatka Andreja Dolinar primerna za imenovanje v 
članstvo omenjenega odbora. 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga, da občinski svet na 
podlagi 16. člena Statuta občine imenuje članico, kot zgoraj navedeno.  
Svetnik Širca Damjan je vprašanje naslovil na Andrejo Dolinar, kakšna je njena vizija, 
kako bo delovala. Svetnica Dolinarjeva je odgovorila, da predvsem v pozitivni smeri 
za razvoj kmetijstva ter meni, da bo svoje delo dobro opravljala.  
Župan je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 164/7/18 
»Občinski svet imenuje v Odbor za kmetijstvo in gozdarstvo novo članico, občinsko 
svetnico Andrejo Dolinar.« 
ZA: 14 glasov       PROTI: 0 glasov 
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Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 10) Pooblastilo županu za glasovanje na seji Sveta ustanoviteljev javnih  
            podjetij povezanih v Holding Ljubljana d.o.o.- Sprejem letnih poročil   
            javnih podjetij, povezanih v Javni Holding Ljubljana 
 
Na podlagi sklepa občinskega sveta občine Dobrova- Polhov Gradec, št. 032-01-
2094/2004 z dne 16.06. 2004, s katerim je bilo odločeno o načinu odločanja župana 
občine na sejah Sveta ustanoviteljev javnih podjetij povezanih v Holding Ljubljana 
d.o.o., občinski svet pred odločanjem na seji Sveta ustanoviteljev pooblasti župana  
za glasovanje, pri sprejemanju poslovnega poročila, poslovnega načrta, obračuna  in 
zaključnega računa javnega podjetja in drugih pomembnejših zadev.  
Župan je dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 165/8/18 
»Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec pooblašča župana, da na seji Sveta 
ustanoviteljev javnih podjetij povezanih v Holding Ljubljana, d.o.o. pri točki »Sprejem 
letnih poročil javnih podjetij, povezanih v JAVNI HOLDING Ljubljana d.o.o. za leto 
2004 z mnenji revizorja, glasuje za predlagane sklepe k navedeni točki.« 
 
ZA: 11 glasov       PROTI: 0 glasov 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 11) Sklep o ukinitvi javnega dobra parc.št. 1051/2, k.o. Podsmreka  
 
Anton Dolinar, Razori 1, je podal prošnjo za odkup občinske parcele, št. 1051/2 k.o. 
Podsmreka, navaja, da parcela predstavlja v naravi del opuščene poti, en del se že 
uporablja. Vaška skupnost ne nasprotuje navedenemu predlogu za odkup.  
Vlogo je prav tako obravnaval Odbor za prostorsko planiranje, gospodarjenje z 
nepremičninami in varstvo okolja na 12. redni seji dne 23.02. 2005 obravnaval vlogo 
in sprejel stališče, da se navedena parcela lahko odtuji.   
Oven Jože je opozoril na možnost obstoja služnostnih poti preko omenjene parcele, 
prav tako pa se na splošno ne strinja s prodajo občinskih parcel. Širca Damjan je 
podprl stališče Jožeta Ovna ter predlagal, da se objavi javni oklic. Župan je dal na 
glasovanje naslednji  
Sklep 166/9/18 
»V zvezi z vlogo odprodajo občinskega premoženja, parc.št. 1051/2, k.o. Podsmreka, 
ki jo je občinski svet obravnaval na svoji 18. redni seji, se predhodno izvede ogled 
navedene nepremičnine in opravi javni poziv preko časopisa, za morebitno 
ustanovitev služnosti  lastnikov zemljišč v neposredni bližini.« 
 
ZA: 12 glasov       PROTI: 1 glas 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 12)  Sklep o  odprodaji kmetijskega zemljišča, na parc.št. 421 in 422 k.o.  
            Podsmreka bivšim lastnikom agrarne skupnosti   
 
Svetnica Mateja Rotar je svetnikom predstavila pobudo g. Kušarja ter prosila za 
posluh pri prošnji. Helena Čuk iz uprave je svetnikom predstavila postopek po 
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Zakonu o ponovni vzpostavitvi agrarnih skupnosti. Svetnica Andreja Dolinar je 
opozorila na eventualni obstoj služnostnih poti preko zemljišč, ki so namenjene za 
obravnavano prodajo. Širca Damjan je bil mnenja, da je to nesporno občinsko 
zemljišče, za katerega prav tako velja, da moramo z njim gospodariti kot dobri 
gospodarji in ni pametno, da se tako hiti s prodajo.  Po zaključeni razpravi svetnikov, 
da je potrebno do preučitve zadeve še pozvati ljudi, da podajo morebitne informacije 
v zvezi s predmetnimi nepremičninami, je župan dal na glasovanje naslednji 
 
Sklep 167/10/18 
»V zvezi z vlogo odprodajo občinskega premoženja, parc.št. 421 in 422, k.o. 
Podsmreka, ki jo je občinski svet obravnaval na svoji 18. redni seji, se predhodno 
izvede ogled navedene nepremičnine in opravi javni poziv preko časopisa, za 
morebitno ustanovitev služnosti. V nadaljnjem postopku vse stroške, nastale s 
parcelalcijo zemljišč in druge stroške prepisa in davščin nosijo kupci.«  
 
ZA: 12 glasov       PROTI: 1 glas 
Sklep je bil sprejet.  
 
Svetnik Širca je obrazložil svoj glas proti, saj meni, da je sprejetje tovrstnega sklepa v 
nasprotju z interesi dobrega gospodarja.  
 
Ad 13) Pobuda KS Dobrova za ustanovitev nove občine Dobrova 
 
Župan je prisotne seznanil, da je dobil pismene pobude za ustanovitev novih občin 
Dobrova, Polhov Gradec in Šentjošt, s predlogom, da občinski svet podpre tovrstne 
pobude in z mnenjem seznani državni zbor. Župan je bil mnenja, da je ustanovitev 
novih občin v domeni državnega zbora in obstaja zakonsko urejen postopek. Pobude 
morajo biti vložene v državni zbor RS, le-ta pa pozove občinski svet, da poda svoje 
mnenje na vložene pobude. Menil je, da bi prehitevali zakonodajni postopek ter je 
tako apeliral na svetnike, da se drži nekega zapisanega reda.  
Janko Dolinar je povprašal, kakšna naj bi bila pravzaprav formulacija sklepa 
občinskega sveta v tej zadevi? Potočnik je povedal, da je že podal pobudo za 
samostojno občino Dobrova. Menil je, da je predlagateljem olajšana pot na državnem 
zboru, če občinski svet že predhodno podpre tovrstne pobude. Predlagal je, da se 
glasuje o izdaji pozitivnega mnenja občinskega sveta za samostojno občino Dobrova.  
Franc Bradeško je dejal, da v takem primeru drobljenj občine, kot se kaže, bo tudi KS 
Črni Vrh vložila pobudo za samostojno občino.  
Leopold Oblak je bil mnenja, da je potrebno dati zeleno luč vsem predlagateljem, saj 
ocenjuje, da se bo tako lažje delalo.  
Janko Dolinar je povedal, da ima zakonodajalec predpisana merila in ne odloča po 
volji svetnikov. Franc Setnikar je bil mnenja, da je potrebno resno razmisliti, ali ne 
vodi tovrstno drobljenje v bivši komunalni sistem in ali je takšna delitev dejansko 
ekonomsko opravičljiva. Že res, da se trenutno vedno izpostavlja občina Horjul in 
njen razvoj, vendar se je potrebno zavedati, da se z njo trenutno ni bilo mogoče 
primerjati tudi zaradi danih pogojev, urejene komunalne infrastrukture,… Kaj pa se bo 
dejansko pokazalo čez leta, pa se še ne ve. Marjan Plestenjak se je pridružil mnenju 
župana, da se počaka na poziv državnega zbora. Delitve občine ne podpira. Svetnik 
Milan Velkovrh je opozoril na uporabo legitimne štampiljke KŠ Šentjošt pri oddaji 
pobude. 
Župan je pobudo svetnika Potočnika in Ovna dal na glasovanje naslednji  
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Sklep 168/11/18 
»Občinski svet sprejme sklep, da se o predlogu predlagatelja Krajevne skupnosti 
Dobrova, za izdajo pozitivnega mnenja za ustanovitev nove občine, ne glasuje.«    
  
ZA: 6 glasov       PROTI: 5 glasov 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 14) Razno     
Pod točko Razno se je ponovno obravnavala vloga g. Hribernik Cecilije za odkup 
zemljišča, parc. št. 3/5 in del 1791/16, k.o. Setnik. Mateja Rotar je kot predsednica 
odbora za urbanizem povedala, da je odbor vlogo obravnaval in sprejel stališče, da 
se zemljišče ne odproda. Svetnik Širca je bil mnenja, da tovrstne zadeve sploh ne 
sodijo na dnevni red seje občinskega sveta. Svetnik Plestenjak Marjan je menil, da je 
treba vlogi ugoditi ker je v naravi drugačno stanje, kot je tu prikazano. Župan je dejal, 
da si bo zadevo šel ogledat na sam teren, da bo potem lahko presodil situacijo ter 
mnenje odbora in svetnika Plestenjaka.  
 
Župan je prisotne povabil na bližajoči se izlet ter proslavo ob občinskem prazniku. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 23. 30 uri.  
 
 
Zapisala: Mateja Tavčar  
 
 

Lovro MRAK l.r.  
      Župan 

 


